
 
   

 

 

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 4/15 

       Datum:   den 13/6 -15  

       Tid:  0900 
       Plats:  Fysiskt möte, Råneå 
 
Närvarande: Roger Andersson 

Johan Haraldsson  

Barbro Forsman 

Lars Åkerström 

Thomas Fredriksson 

Benny Karlberg 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Mats Öberg, SGA RC 

 

 

Ej närvarande:   J O Renberg 

 

§   44.  Sammanträdets öppnande 
   

  Ordförande hälsar välkommen och öppnar sammanträdet. 

 

§   45.  Fastställande av dagordning 

 

  Dagordningen föredrogs av ordföranden, förslag att lägga till 

  ”Valberedning” på punkten 46.  

  

  Beslut: Styrelsen fastställer dagordningen med föreslagen ändring. 

 

§   46.  Info av SGA och valberedning 

    

   RC  

  Mats berättar att DM/FM har kommit igång med tävlingen i  

  Älvsbyn. Berättar om enhetsdäck i 2400.  

   

  Valberedning 
Mats berättade om arbetet kring att tillsätta nya SGA. 

  

 

    

 



 
§   47.  Info av ordförande 

  

  Har varit lugnt. DOG-gruppen kallade till Stockholm för diskussion  

  angående vision 2020. Olycka på Tierp med personskada. Kontaktat  

  säkerhetsgruppen för information om användning av 

   säkerhetsutrustning. 

 

§   48.  På gång 

 

  Folkracekollo i Älvsbyn är nära förestående. 

   Kalix MK har haft tjejkväll med 40 deltagande. 

   Radiostyrd Bilsport har fått mediautrymme på TV, där man 

   berättade att licensansökningarna ökat enormt. 

 

 

§  49.  Ekonomi 

  Barbro föredrog ekonomin, som ser bra ut. 

  Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna redovisningen 

 

 

§  50.  Skrivelser och meddelanden 

 

Kansliet föredrog skrivelser och meddelanden. 

 

1) Klubbinfo från SBF 

 

2) PRO Race 

 

3) LOTS 

 

4) SDF bidrag - NIF 

 

5) Däcksfrågan från Norge 

En skrivelse har inkommit angående däck i 2400 från Norge, att 

dom håller dåligt. 

 

6) Info från VIF. 

 

7) RC DM/FM revidering (Mats Öberg) 

Tillägg angående inskickat till Övre Norra på Nordic RX 

reglemente. Bland annat särskiljning förtydligas, samt att Klass 4 

2150 junior utgår som tävlingsklass. 

 

8) Miljö 

 

 

 

 



 
§   51.  SGA Karting 

 

  Förslag på kommittéledamöter har inkommit till styrelsen. Styrelsen  

  jobbar vidare på namnförslagen som inkommit. 

 

§   52.  NIF/SISU  

  Thomas F har deltagit på en session med NIF/SISU. 

 

§   53.  Övriga frågor 

   

1) Ungdomsgruppen 

Mats-Ove och Benny har diskuterat och jobbat med utskick till 

ett ungdomsforum. Folkracekollo diskuterades som en väldigt 

positiv grej för framtiden. 

 

2) Tillstånd Åsele MS Folkrace 

Det har uppmärksammats att MNBF gett tillstånd för FR-tävling 

i vårt distrikt vid samarrangemang mellan Södra Lappmarkens 

Motorklubb och Åsele MS. Detta är blir ett problem då ett annat 

distrikt kan ge tillstånd för tävling i vårt distrikt. Juridiskt känns 

det ohållbart. 

Beslut: Styrelsen uttrycker enhälligt att detta inte kan vara rätt 

att ett annat distrikt kan ge tillstånd i vårt distrikt och beslutar att 

Lars Åkerström som tillståndsgivare informerar Åsele MS om 

problemet, och tar diskussionen vidare med FR-utskottet i detta 

fall. 

 

§   54.  Nästa möte 

 

  Telefonmöte, 23 augusti kl 1850 

 

§   55.  Avslutning 

 

  Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet. 

 
 

Protokollförare    Justeras 

 

 

 

_____________________   _____________________ 

Johan Haraldsson   Roger Andersson 

Sekreterare    Ordförande 


